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Verslag van de vergadering van de Commissie Samenleving van woensdag 14 februari 
2007 
 
  
Aanwezig zijn:  

Mevrouw J.S. Binnerts-de Jonge (voorzitter),  heer J.Slicht (PvdA), dames E.H. Soudain (PvdA), 

L.B.M. Venselaar (PvdA), T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), M.I. Creemers-Hazebroek (VVD) en M. 

Jonker-Waterlander (VVD), de heer B.G. van ’t Erve (CDA), dames K.J.H. Hasper-Wolters (CDA) en 

F.T. Joosse (ChristenUnie), de heren J.I. Crebas (D66), N. Demirbilek (SP),  L.H.M. Lammers (ONS 

Flevoland), J.N. Simonse (SGP) en S. Jokhan (commissiegriffier)  

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van gedeputeerde Staten:  mevrouw L.M .Bouwmeester-den Broeder 

 

Afwezig zijn: 

Mevrouw F. Laamraoui-Amsti (GroenLinks) en de heren M. Bogerd (voorzitter), R. de Wit (SGP) 

 

 

 

1. Opening 

De plaatsvervangend voorzitter opent de vergadering. Zij betreurt het dat de voorzitter en andere 

commissieleden er op deze laatste vergadering niet bij zijn. De heer J.S.Simonse vraagt het woord en 

zegt dat hij de twee afwezige SGP-leden vervangt, die er niet zijn omdat het biddag is op Urk. De 

voorzitter heet hem hartelijk welkom. Zij zegt dat zij twee kaarten heeft: één voor de heer Bogerd om 

hem namens alle commissieleden te bedanken voor de prettige manier waarop hij deze commissie 

heeft voorgezeten. De kaart zal rondgaan zodat iedereen er zijn handtekening op kan zetten. De 

andere kaart is bestemd voor de heer van Daalen die een groot deel van deze periode deze 

commissie heeft voorgezeten. Ook hem wil men danken voor de bijzondere samenwerking. Als de 

leden hun handtekening plaatsen, zal de griffie ze vervolgens, vergezeld van een bloemetje, 

versturen. 

 

2. Vaststellen agenda  

De voorzitter zegt dat de PvdA gevraagd heeft om bij dit punt iets te mogen zeggen. De PvdA zegt dat 

zij is benaderd door de Gehandicapten Organisatie Lelystad. Vertegenwoordigers van deze 

organisatie hebben haar medegedeeld dat zij vanmiddag wilden inspreken in de commissie 

Samenleving. Met deze vraag heeft de PvdA de organisatie doorverwezen naar de griffier, zodat de 

juiste procedure gevolgd zou kunnen worden. Vanmiddag ontving zij via de telefoon een bericht dat er 

contact was geweest met de voorzitter, die hen had ontraden om te komen,daar het niet zinvol zou 

zijn. Het GOL heeft toen besloten om niet te komen. De PvdA vraagt aan de voorzitter of dit klopt en 

wat de reden is geweest om dit op deze manier te communiceren. De voorzitter antwoordt dat het 

helemaal correct is wat de PvdA zegt, maar onvolledig. Zij heeft gisteren een mailtje van de griffie 

ontvangen waarin stond dat de voorzitter van het GOL (dhr. Biemond) hier vanmiddag zou willen 

inspreken. Daarin werd ook het telefoonnummer van beleidsmedewerker mevrouw van Ens, gegeven 

en die heeft zij gebeld. Nadat zij een e-mail had gestuurd naar de griffie waarin zij aangaf dat het 

eigenlijk zinloos is om nu nog in te spreken, omdat het onderwerp afgelopen donderdag in de 

Statenvergadering aan de orde is geweest. Er is een motie ingediend en die is verworpen. Zij heeft 

tegen mevrouw van Ens gezegd dat het een openbare vergadering is waarin iedereen welkom is en 

mag inspreken. Zij heeft uitgelegd dat het punt al in een Statenvergadering aan de orde is geweest 

waarbij een motie is ingediend die is verworpen. Het onderwerp is daarom voorlopig van tafel. Zij heeft 

geadviseerd om na 7 maart een brief te schrijven aan de partijen die dan in de Staten zitten met hun 

wens nl.: ondertiteling. Zij heeft ook geadviseerd om in de gaten te houden wanneer de 
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commissievergadering wordt gehouden over het vaststellen van het financiële beleidskader voor 

2008, zodat er gezamenlijk een goede aanvraag kan worden opgesteld waarmee zij de politieke 

partijen kan benaderen. Dan zou de aanvraag ook naar GS moeten gaan. Er moet voor gezorgd 

worden dat het, in de besprekingen die te maken hebben met het vaststellen van het financieel kader 

voor 2008, goed aan de orde komt. Zij heeft gemerkt dat dit soort organisaties niet weet hoe je zoiets 

aanpakt. Zij heeft aangegeven dat dit de laatste vergadering is en dat een groot aantal leden van deze 

commissie na 7 maart niet terug komt, maar de boodschap wel kan doorgeven. Mevrouw van Ens 

heeft daarna overleg gehad met de heer Biemond en vervolgens gebeld om te zeggen dat zij ervan 

afzagen om in te spreken. De voorzitter heeft aangeboden om na 13 maart deze organisatie hierin te 

adviseren. Er moet tijdig worden gereageerd. In mei is de behandeling van de begroting. De PvdA 

bedankt de voorzitter voor haar uiteenzetting. Zij betreurt het dat wanneer burgers proberen om 

betrokken te raken bij de politiek, dat niet omarmt wordt. Wat de voorzitter heeft geadviseerd is correct 

maar zij vind het jammer dat deze mensen ervan afzien om in te spreken. Zij vindt het jammer dat 

deze organisatie nu niet zelf haar zegje heeft kunnen doen. De voorzitter geeft de PvdA daar gelijk in. 

Zij heeft, in zijn algemeenheid, met leden van de griffie besproken of brieven e.d. van burgers wel 

altijd op de juiste plek terechtkomen. Zij heeft gesuggereerd om na de verkiezingen, alle 

maatschappelijke organisaties waar men hier mee te maken zou kunnen krijgen, een brief te sturen 

om daarin duidelijk te maken dat, als men een onderwerp onder de aandacht van de Staten wil 

brengen, men een brief moet sturen aan de griffie en niet aan de Provincie Flevoland. Als een 

onderwerp alleen bedoeld is voor GS moet men de brief adresseren aan GS. De andere overweging 

om het inspreken af te raden was, dat er een motie was ingediend die is verworpen. De PvdA vindt 

dat de voorzitter hier dingen door elkaar haalt. De teleurstelling over het niet halen van de motie is hier 

niet aan de orde. De vraag is of burgers die hun gevoelens, ideeën en verwachtingen kenbaar willen 

maken in de commissie, dat kunnen. Statenleden willen burgers zo veel mogelijk bij de politiek 

betrekken. Nu gebeurt het en nu wordt het ontmoedigd. De voorzitter zegt dat zij twee maal een half 

uur met mevrouw van Ens heeft gesproken. Dat lijkt haar niet ontmoedigend. D66 ondersteunt de 

PvdA. Zij is van mening da het GOL op de hoogte is van hetgeen in de commissie is besproken en dat 

de heer Biemond wel weet hoe de zaken werken in dit huis. Zij denkt dat het niet de taak is van de 

Staten om daar voorlichting over te geven. Zij had wel graag de reactie van het GOL gehoord over 

hetgeen gepasseerd is.  

De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

3.    Mededelingen Voorzitter/Presidium/Statengriffie 

Bericht van verhindering ontvangen van de heren M. Bogerd (voorzitter) en R. de Wit (SGP).  

De mededeling wordt voor kennisgeving aangenomen. 

 

4.   Verslag van de vergadering van 14 juni 2006 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

a.   Lijst van toezeggingen  

Er wordt voorgesteld om de excursie naar Ename in België in het voorjaar te houden en zowel “oude” 

als nieuwe commissieleden daarvoor uit te nodigen. De VVD vraagt of dan ook de “oude” 

gedeputeerde wordt uitgenodigd. De voorzitter antwoordt dat dit ongetwijfeld het geval zal zijn, daar 

het haar idee geweest is. De PvdA zegt dat het goed is om een datum bijtijds aan de ex-Statenleden 

te melden zodat ze er tijdig rekening mee kunnen houden. De voorzitter zegt dat er, door de griffie, 

bijtijds een lijst met mogelijke data zal worden verstuurd. Men kan dan daarop inschrijven. Ter ere van 

het feit dat dit de laatste vergadering is wordt er taart rondgedeeld. 

De mutaties zullen worden doorgevoerd en de lijst zal conform worden aangepast. 

 

b.  Lijst van moties  

- Nr. 2: Betaalbaar wonen voor kwetsbare groepen. Op deze motie is een notitie binnengekomen. 

Deze motie is daarmee afgehandeld tenzij iemand er nog over wil spreken dan zal hij geagendeerd 

worden voor de volgende commissievergadering. 

- Nr. 3: Thuisnabij onderwijs. Hier is ook een memo over geweest. Als er nog over gesproken moet 

worden kan het geagendeerd worden voor de volgende commissievergadering. 

- Nr. 1: Tussentijdse evaluatie van de cultuurnota. Deze is afgelopen donderdag al in de 

Statenvergadering behandeld en daarmee afgedaan. De VVD zegt dat de opdracht is uitgebreid. Zij 

deelt mee dat, de VVD in samenspraak met D66, een opzet gaat proberen te maken voor de 

vraagstelling. Zij zal deze ter agendering voor de commissievergadering van april, bij de griffie 

indienen. De voorzitter wijst erop dat een en ander goed moet worden overlegd met de opvolgers in 
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de verschillende partijen. De VVD zegt dat het overleg in de volgende commissievergadering, met de 

nieuwe Statenleden, gaat plaatsvinden. De voorzitter zegt dat er goed aan gedacht moet worden wat 

er is afgesproken. D66 heeft in november de motie ingediend. Vervolgens heeft VVD met steun van 

D66 de motie van afgelopen donderdag ingediend. De commissie wordt betrokken bij het opstellen 

van de lijst met vragen. Dat moet, ook voor de opvolgers, heel duidelijk zijn. D66 heeft er geen 

behoefte aan om daaraan nog deel te nemen. Zij zal er niet meer bij zijn en wenst de opvolgers er 

veel succes mee. De VVD vraagt of er niets wordt overgedragen. D66 zegt dat er wel wordt 

overgedragen. De voorzitter wijst erop dat er nog genoeg mensen in de commissie en de Staten 

overblijven die nog weten waar het over gaat. Bovendien houdt de griffie nauwkeurig in de gaten dat 

alles gebeurt zoals het hier is afgesproken.  

De mutaties zullen worden doorgevoerd en de lijst zal conform worden aangepast. 

 

5.   Lijst van ingekomen stukken van 14 februari 2007 

Ter kennisgeving aangenomen. 

 

6.   Lijst ter kennisneming stukken van 14 februari 2007 

Ter kennisgeving aangenomen. 

 

7.   Door fracties ingebrachte onderwerpen 

Er zijn geen onderwerpen ingebracht. 

 

8.   Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

a.   Medelingen 

Gedeputeerde Bouwmeester zegt dat de commissie een bericht heeft ontvangen over de stand van 

zaken ten aanzien van de “Landschapskunst”. Als er vragen over zijn wil zij die graag beantwoorden. 

Er zijn geen vragen. 

De mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen. 

 

b.  Ter Bespreking 

1.   Initiatiefvoorstel Ondertiteling nieuwsbulletin Omroep Flevoland 

Dit is in de vergadering van de Provinciale Staten al aan de orde geweest. 

 

c.  Vragenronde 

D66 vraagt zich af of dit de laatste mogelijkheid is om in deze commissie iets te zeggen. De voorzitter 

zegt dat als zij een vraag heeft die slaat op zaken die hier in de Staten spelen, zoals 

beleidsonderdelen die deze commissie raken, dan kan dat bij de vragenronde. Bij de rondvraag kan 

men elkaar bedanken en lof toe zwaaien. D66 zegt dat zij geen inhoudelijke vraag heeft.  

Het CDA zegt dat er bij de mededelingen een opmerking staat over de netwerkbijeenkomst Flevoland-

Dmitrov. Zij heeft in een nieuwsitem op internet gelezen dat men zeer teleurgesteld was dat er geen 

enkel Statenlid aanwezig was. Zij vraagt zich af of de Statenleden niet overvoerd worden met 

uitnodigingen. Zij vindt dat de griffie daar selectief in moet zijn. Organisaties zijn vaak teleurgesteld 

omdat er zo weinig mensen komen. Het lijkt dan of er geen belangstelling voor is. De voorzitter zegt 

dat allerlei organisaties allerlei dingen organiseren en daarbij gemeenteraadsleden en leden van de 

Staten uitnodigen. Het kan niet aan de griffie worden overgelaten om te selecteren. De parijen zijn nu 

heel druk bezig met verkiezingsbijeenkomsten en komen er nu niet aan toe. Het is binnen politiek 

partijen zo dat een lid van de commissie niet perse naar een bijeenkomst hoeft te gaan. Er kan binnen 

de fractie een verdeling worden gemaakt. Het is niet plezierig voor organisaties als genodigden niet 

komen, maar de griffie moet dat niet verdelen. Het CDA zegt dat er in de afgelopen twee jaar veel 

bijeenkomsten waren, waar bijna niemand aanwezig was. VVD doet de suggestie, aan de griffie, om 

het als onderwerp bij de introductie van nieuwe Statenleden op te voeren. Men kan er dan zelf over 

nadenken. De voorzitter zegt dat het zal worden meegenomen bij de introductie van nieuwe 

Statenleden. 

 

9.  Rondvraag 

D66 zegt dat het niet haar bedoeling is om iedereen te bedanken. Het waren fantastische jaren. Eén 

aspect wil zij niet vergeten nl: de manier waarop er de afgelopen periode genotuleerd is. Er worden 

geen opmerkingen meer gemaakt over de notulen. Zij heeft ze als professioneel ervaren en wil dat 

meegeven aan de notulist en haar collega´s in de andere commissies. Er is een kwaliteitsslag 

gemaakt. Dit niet ten nadele van de griffie. Het was professioneel en daarvoor dank. 
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Gedeputeerde Bouwmeester zegt de voorzitters van de commissies dank voor de plezierige manier 

waarop het college aan het woord mocht zijn. Dit was een nieuwe gang van zaken. Voorheen waren 

we niet gedualiseerd en was de gedeputeerde zelf voorzitter van de commissie. De manier waarop de 

voorzitters het gedaan hebben, heeft ertoe geleid, dat zij ervan overtuigd is, dat het meerwaarde heeft 

als een Statenlid voorzitter van de commissie is.  Ook de inzet van de Statenleden voor het 

Flevolands belang is haar opgevallen. Al waren er verschillen van mening of discussies de oorsprong 

daarvan was altijd dat men het beste voor Flevoland wilde. Zij heeft dat zeer gewaardeerd en zij heeft 

het ook gewaardeerd om aan die discussies deel te mogen nemen. Zij spreekt hier ook namens haar 

collega gedeputeerde Bos. De voorzitter zegt dat in de vorige periode al, in sommige commissies, 

begonnen is met voorzitterschap door Statenleden. Het was wel wennen voor iedereen. Zij heeft het 

idee dat, dat goed is gelukt.  

De VVD sluit zich aan bij de opmerkingen van D66 over het notuleren. Zij wil dit nog uitbreiden. De 

laatste twaalf jaar is zij in de politiek actief geweest. Een van de leuke dingen van dualisering, is het 

aanbod en de openheid waarmee de ambtelijke ondersteuning van het college van GS altijd zonder 

drempelvrees in de richting van de Statenleden, contact heeft gezocht. Dat is door haar en haar 

collega´s, als bijzonder prettig ervaren. Zij zou graag zien dat dit op deze bescheiden wijze door zal 

gaan. Zij dankt de collegeleden, de griffie en de collega Statenleden. Zij heeft het als bijzonder 

ervaren dat iedereen, van welke partij dan ook, benaderbaar is. Dat moet vooral zo blijven.  

 

10.  Sluiting 

De voorzitter sluit om 16.00 uur de vergadering. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 18 april 2007, 

de griffier,                                               de voorzitter,  

 

 

  


